
Styrelsemöte (6)

Mötesprotokoll
(29/1-2024)
(Helsingborgen)

Närvarande:

Mathilda Wicknertz
Ida Lindmark
Sixten Moberg
Amanda Bollmann
Felicia Melin Andersson
Yulia Banegas Golubovich
Tyra Broms
Lykke Bang

Ordförande
Vice Ordförande
Projektansvarig
Kommunikationsansvarig
Ekonomiansvarig
Näringslivsansvarig
Utbildningsansvarig
Eventansvarig

Frånvarande:
Fabian Andersson
Axel Engström

Fastighetsansvarig
Marknadsföringsansvarig

Adjungerande:
Signe Brown Projektledare Novischveckorna

1. Mötet öppnar.
Mathilda Wicknertz öppnar mötet 08:11.

2. Fastställande av röstlängd.
Röstlängden fastställdes till 8 röstberättigade.



3. Mötesfunktionärer.
Mathilda Wicknertz valdes till mötesordförande.
Amanda Bollmann valdes till sekreterare.
Ida Lindmark och Felicia Melin Andersson valdes till justerare tillika
rösträknare.

4. Adjungerande.
Signe Brown.

5. Fastställande av dagordning.
Dagordning fastställs.

6. Presentationsrunda.
Presentationsrunda genomförs.

7. Föregående protokoll.
Föregående protokoll godkänns.

8. Projektledare informerar.
Signe informerar om hur planeringen för Novischveckorna går med beslut
om tema, samt att få tag i faddrar.

9. Presidiebeslut: Handling 1.
Mathilda framför presidiebeslutet om att vi ska hyra in en skrivare istället för
att köpa. Beslutet har tagits och den levereras i veckan.

10. Diskussion/beslut: Kostnad fadderupptakt, Handling 2.
Signe presenterar handlingen för fadderupptakten. Signe framför att det
förra året kostade 400 kr men att de går i tankarna att höja det till 495kr i
och med att det är dyrare idag med allt som tillkommer.

Mathilda kallar till omröstning för priset av fadderupptakten.
Styrelsen beslutar om att fadderupptakten ska kosta 495kr.



11. Diskussion/Beslut: Novischeri-tröjor, Handling 3.
Signe framför handlingen om att de vill ha en grön färg på tröjan.
Amanda framför en diskussion kring att vi i styrelsen vill ha Agoras färger,
vilket är mörkblå, orange och ljusblå, och att vi därför hellre ser att de har
ljusblåa tröjor.

Det diskuteras att styrelsen ska komma med förslag på bilder på tröjor som
de kan välja mellan.

Signe framför deras slogan de vill ha på tröjorna, styrelsen beslutar att
slogan godkänns för tröjorna.

12. Diskussion/Beslut: Schema, Handling 4.
Signe framför en plan för hur schemat ska se ut för kommande månader,
med rekrytering av faddrar och fadderupptakt, där vi i styrelsen tittar
igenom de delar som framförs och för diskussion kring detta.

Diskuteras även hur marknadsföringen ska se ut framöver för
Novischveckorna av novischeriet.

Signe framför också vilka delar av Novischveckorna som slopas på grund av
tidigare problem och vad som kommer att vara kvar.

Styrelsen beslutar om att godkänna schemat.

13. Diskussion/Beslut: Slogan, Handling 5.
Signe framför slogan “we want you,” och diskussion förs kring detta.

Styrelsen beslutar att denna slogan godkänns.

14. Diskussion/Beslut: Tema Novischveckorna, Handling 6.
Signe framför temat de valt för novischveckorna i stort och vilka olika teman
de olika faddergrupperna kan komma tänkas ha.

Styrelsen beslutar att godkänna temat för Novischveckorna.



15. Övrigt.

Diskussion: Medaljsläp.
Tyra framför om vi ska ändra medaljsläpen och ha interna släp för de som är
med och engagerar sig.
Diskussion sker av samtliga i styrelsen kring hur dessa släp ska se ut.
Mathilda föreslår att vi tar en dag och inventerar medaljerna innan vi
bestämmer vad vi ska beställa och hur mycket.

Diskussion/Beslut: Inget tema för vårbalen.
Mathilda framför en handling inskickad av projektansvarig för vårbalen, där
de framför att de inte ska ha ett satt tema som tidigare år utan att temat mer
kommer vara “vårbal.”

Styrelsen diskuterar och kommer fram till att de i projektgruppen får
bestämma fritt med detta. Styrelsen beslutar därmed att de inte behöver ha
ett tema för vårbalen.

16. Mötet avslutas 09:05.

17. Underskrifter.


